

## Instructions for The ULTIMATE door hanging bracket for interior prehung doors

Before installing, please watch video [www.theultimatebracket.com](http://www.theultimatebracket.com)

- 1) On the visible hinge side of the opening, using a level, draw a vertical plumb line on the drywall 3/4" from the rough opening, from top to bottom.
- 2) On the hinge side, install 3 brackets to the jamb (one at each hinge), using the 3 mounting holes (A) and 1/2" x #8 screws. Using the holes (B) to align and center the bracket to the jamb. Now install the other 3 brackets on the opposite side. Install the center bracket 2" above the door latch.
- 3) Bend the 6 ends at the holes (B) working with the face of the door where the hinges are visible and place the door in the opening. Now bend the 6 ends at holes (B) on the other side of the door to hold the door in place. Place spacers under the jamb as needed to represent the thickness of the finished floor.
- 4) Starting at the top hinge, fasten the bracket using the adjustable slot (D) and 2' x #8 screws, lining up the notches (C) on the 3/4" plumb line on the wall. Working your way down, install the other 2 brackets lining up the notch (C) with the plumb line, driving screws flush to the drywall. Your door is now level.
- 5) Continue on the door latch side, making sure to leave an equal space between the top and side of door and jamb. Continue on the other side of the door, keeping the jamb square with the wall. You are now ready to install your trim.

## Instructions pour le support ULTIMATE pour les portes intérieures prémontées

Avant d'installer, veuillez le vidéo [www.theultimatebracket.com](http://www.theultimatebracket.com)

- 1) Sur le côté de la charnière visible de l'ouverture, à l'aide d'un niveau, tracer une ligne d'aplomb verticale sur la plaque de plâtre 3/4" de l'ouverture brute de haut en bas.
- 2) Sur le côté de la charnière visible, installer 3 supports sur le jambage (un à chaque charnière), en utilisant les 3 trous de montage (A) et les vis 1/2" x #8. En utilisant les trous (B) pour aligner le support sur le jambage. Maintenant, installer les 3 autres supports sur le côté opposé. Installer le support central 2" au-dessus du loquet de la porte.
- 3) Plier les 6 bouts aux trous (B) qui sont sur le côté de la charnière visible seulement et placer la porte dans l'ouverture. Maintenant, pliez les 6 bouts aux trous (B) de l'autre côté de la porte pour maintenir la porte en place. Placer une entretoise sous le jambage pour représenter l'épaisseur de plancher fini.
- 4) A partir de la charnière de haut, fixer le support en utilisant la fente réglable (D) et les vis 2" x #8, en alignant les encoches (C) sur la ligne de 3/4" sur le mur. Travailler vers le bas, installer chaque support alignant l'encoche (C) sur la ligne d'aplomb, serrer les vis jusqu'à l'encastrement à la cloison sèche. Votre porte est maintenant de niveau.
- 5) Continuer sur le côté opposé, en assurant l'espace approprié entre la haut et le côté de la porte et le jambage. Continuer sur l'autre côté de la porte, en gardant le jambage d'équerre avec le mur. Vous êtes maintenant prêt à installer votre moulure.

